
ZAPISNIK

Zapisnicar: Ivana Lacic

Tomislav Dzelalija - pozdravljam nazocne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeca Grada Dmisa.

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeca je usvojen sa
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Utvrdujem da je na 17. sjednici Gradskog vijeca od ukupno 14 vijecnika nazocno 12 vijecnika, 
te da postoji kvorum za valjano odlucivanje.

sa 17. sjednice Gradskog vijeca Grada Dmisa, odrzane dana 11. prosinca 2023. godine, u 
velikoj gradskoj vijecnici, s pocetkom u 18,30 sati.

Nazocni clanovi vijeca:
Tomislav Dzelalija, Ante Pleadin, Antonija Vatavuk, Dragan Radeljak, Zrinka Vukusic, Petar 

Abramac, Ana Mrden, Marin Barisic, Vlatka Duilo, Ante Galic, Ivica Kosor, Bosiljka Janjic (12)

REPUBLIKA HRVATSKA 
SIBENSKO-KNINSKA ZUPANIJA

GRAD DRNIS 
GRADSKO VIJECE

Opravdano odsutni:
Andelka Barisic, Josko Nedoklan (2)

10 (deset) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Ostali nazocni:
Josip Begonja, Marija Lovric, Sime Cigic, Ivana Sucic, Danijela Drezga, Niveska Vlaic, Jure 

Dzaja, Davor Cupic, Marinko Sindilj, Davor Gaurina,
Nazocni putem video poziva predstavnici UHY savjetovanje d.o.o. Boris Pekic i Marino Bezmalinovic

KLASA: 021-05/23-50/05
URBROJ: 2182-6-23-02
Drnis, 11. prosinca 2023. godine



VIJECNICKA PITANJA:
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Tomislav Dzelalija - konstatiram da je sjednici pristupila vijecnica Antonija Vatavuk, te je 
trenutno sjednici nazocno 11 (jedanaest) clanova Gradskog vijeca.

Vlatka Duilo - prvo pitanje, ovih dana, u sluzbenoj posjeti Gradu Drnisu je boravio 
potpredsjednik Vlade i ministar g. Branko Bacic. S obzirom da njegovo Ministarstvo pokriva siri spektar 
nadleznosti, ja bih vas lijepo milila da nas izvijestite o temama i zakljuccima tog sastanka. 
Pretpostavljam da je bilo nesto o projektima, buducim koji bi se trebali realizirati u nekom buducem 
razdoblju.

Drugo pitanje, kraj godine je pred nama, svake godine u ovo vrijeme, ostajemo pomalo 
razocarani, cinjenicom da se prica o gradnji zaobilaznice prolongira za iducu godinu, svake godine se 
govori - iduce godine, to je vec desetljece u pitanju, to je razocaravajuce,

Zanima me informacija - sta je sa zaobilaznicom Grada Drnisa.
Imate li tu informaciju. Mediji izvjestavaju da bi trebalo doci do izgradnje nase zaobilaznice, 

medutim, ja sam pomalo skepticna, jer davno je bila 2012. godina, kad smo proveli raspravu o studiju 
utjecaja na okolis.

Josip Begonja - da, bio je potpredsjednik Vlade i ministar g. Branko Bacic, u petak, na tragu 
prethodne posjete njegovih suradnika prije nekih dva, tri tjedna. Razgovaralo se o vise tema. Naravno, 
jedna od tema, jednako vazna za nas, je i Zakon o upravljanju drzavnom imovinom. Gda Lovric je data 
popis svih akata, svih nasih zahtjeva koje smo uputili vec nekoliko godina. Radi se o ustupanju 
gradevinskih zemljista, nabrojit cu samo neke, Bristani, Kljuc, Siveric, Pakovo Selo.... i drugi predmeti 
koje smo dostavili. 0 Zakonu, konacna verzija, u srijedu ce se raspravljati u Saboru, i nakon usvojenja, 
po tom zakonu, predmete ce za manje gradove i opcine Zupanija, a za vece ce to sami rjesavati. Ono 
sto se, po meni cini dobro, da je to pilot projekt od prije dvije, tri godine, onda bi se dalje prepustali 
predmeti, drugim gradovima koji bi htjeli uzimati svoje predmeta. Zakljucili smo, da ti predmeti koji se 
nalaze gore, da ih Zupanije ne preuzme, nego, obzirom da ce doci do rasterecenja samog Ministarstva 
koje je zapocelo postupak rjesavanja, oni ih dovedu do kraja. Govorimo o gradevinskim terenima u ovim 
naseljima za koje smo mi poslati zahtjeve, za neke prvi put i prije nekih sest, sedam godina.

Drugo pitanje, je zavrsetak vise stambene jedinice na Pazaru u kojom bi mi trebali dobiti tri 
stana kadrovska, a mozda i jos dva vise nego je nas prvotni zahtjev.

Istovremeno smo razgovarali i o zahtjevu za jos jednom identicnom zgradom, koja bi bila nesto 
manja, sa isto odredenim brojem kadrovskih stanova,

Odradio sam, sa gradskom upravom, sva tri kruga, najprije sa nasim korisnicima, zatim 
zupanijski proracunski korisnici, ustanove, danas sam obavio razgovor i sa policijom, njihove interese, i 
to sve skupa treba objediniti, dostaviti, kao jedan od razloga zasto bi se u Drnisu trebala graditi jos 
jedna vise stambena zgrada na istoj lokaciji.

Upravo je danas dosao Nacrt izmjene i dopune UPU-a, vezano za parcele na Pazaru. 
Razgovarali smo i o zgradama i energetskoj obnovi istih. Radi se o jos sedam zgrada.
Takoder, ministra je zanimalo, a podnijeli smo zahtjev prije otprilike godinu, dvije, da nam se 

daruje zgrada bivse skole u Radonicu, za potrebe predskolske ustanove, dobili smo Ugovor o 
darovanju. Vecje proknjizeno, nase je vlasnistvo. Ministar je htio i pogledati taj objekt.

Razgovarali smo i o djelomicnoj konstruktivnoj sanaciji objekata u centru grada. Tri objekta. 
Dogovor je da se napravi, ti prozori i vrata na zgradama, prijeti urusavanje, dogovoreno je da Grad 
Dmis napravi elaborat te djelomicne sanacije, da bi se iduce godine javili na natjecaj, da se to zatvori, 
da izgleda bolje nego sto je u ovom trenutku.

Pricali smo, naravno, i o obilaznici, kao i o drugim pitanjima, i na drugim sastancima, dan prije u 
Solarisu, i sa premijerom Plenkovicem, i u razgovoru sa g. Skoricem i min. Butkovicem, da je to u



Za danasnju sjednicu predlozen je slijedeci

DNEVNI RED

3

pripremi, da je to blizu, i da se svaki dan ocekuje raspisivanje javnog poziva, medutim, dok ne vidim da 
je objavljen javni poziv, ne mogu kazati, bit ce to sutra, za dva mjeseca ili, ja osobno vjerujem da hoce.

Tomislav Dzelalija - - konstatiram da je sjednici pristupio vijecnik Ante Galic, te je trenutno 
sjednici nazocno 12 (dvanaest) clanova Gradskog vijeca.

1. Prijedlog Proracuna Grada Drnisa za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu - 
predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

2. Prijedlog Odluke o izvrsavanju Proracuna Grada Drnisa za 2024. godinu - predlagatelj: 
Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

3. Prijedlog Odluke o zaduzivanju Grada Drnisa za realizaciju projekta Jzgradnja i opremanje 
Centra za starije osobe u Gradu Drnisu predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

4. Prijedlog Socijalnog programa Grada Drnisa za 2024. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik 
(izvjestitelj: Ivana Sucic);

5. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava iz Proracuna Grada Drnisa za razdoblje od

Ivica Kosor- zanima me hoce li se siriti gradskog groblje Sv. Ivana, osobno smatram da za to 
ima potrebe.

Hoce li Grad Dmis ozakoniti upravljanje grobljima, po selima, koliko mi je poznato s tim sada 
upravljaju mjestani. Jedino na Miljevcima upravlja Gradska cistoca. Hoce li se sta poduzeti po tom 
pitanju. Hoce li se tu sta poduzeti da se uvede bar malo reda.

Josip Begonja ■ vec se oko godinu i pol dana vodi sudski spor, za 15 groblja, za upravljanje 
grobljima da se prepusti upravljanje Gradu. Pojedine strukture to nisu voljne. Uvjeren sam da ce sud 
presuditi u korist Grada Drnisa.

Sto se tice sirenja groblja Sv. Ivana u Badnju, vjerujem da i u Gradskoj cistoci postoje zahtjevi 
za grobna mjesta. G. Sindilj je obavio odredene razgovore sa vlasnicima parcela uz samo groblje, jer se 
nemamo gdje siriti nego na tu parcelu. Nadam se da cemo naci „zajednicki jezik“ u smislu cijene 
kvadrata. Slazem se da se groblje treba siriti.

Marinko Sindilj - nemam sto nadopuniti, gradonacelnik je rekao osnovno. Za sada smo 
prisutni na gradskom groblju Sv. Ivan u Badnju i na dva na podrucju Miljevackog platoa.
Htjeli smo uci na sva groblja, ali postoje prepreke koje nas koce, a to su imovinsko pravni odnosi, koji su 
stoga i pokrenuti. To je u postupanju.

Sto se tice potreba o sirenju, itekako su potrebne. Za sada imamo upisanih zahtjeva 32.
Bosiljka Janjic - osam pravoslavnih groblja je na podrucju Grada Drnisa. Snimila sam 

posjedovne i vlasnicke listove. Grad je ovlastio odvjetnicu, ali s obzirom na to koliko je ona opterecena, 
to ce biti 2050. godine gotovo. Sto se tice pravoslavnih groblja ja cu dati punu podrsku sto se tice 
papirologije.
Do sada su to odrzavali osamdesetogodisnjaci. Molila bih da se to pozuri.

Marinko Sindilj - apeliram na gdu Janjic, a i sve vas, da obavi razgovor i sa crkvom, da mi 
mozemo uci na posjed, da mozemo raditi i sve obavljati, samo nam je potrebna suglasnost, a sve ostalo 
ce se rjesavati postepeno.

Bosiljka Janjic ■ po Zakonu, sva groblja moraju doci u vlasnistvo lokalne zajednice.



Dnevni red je usvojen sa
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12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

01.01.2024. - 31.12.2024. godine za redovito godisnje financiranje politickih stranaka i nezavisnih 
clanova zastupljenih u Gradskom vijecu Grada Dmisa - predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana 
Sucic);

6. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na podrucju Grada Drnisa za 2024. godinu 
predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

7 . Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na podrucju Grada Drnisa za 2024. godinu - 
predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

8. Prijedlog Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog drustva na podrucju Grada 
Drnisa za 2024. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj; Ivana Sucic);

9. Prijedlog Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u Gradu Drnisu za 
2024. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Sime Cigic);

10. Prijedlog Programa odrzavanja komunalne infrastrukture na podrucju Grada Drnisa za 
2024. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Sime Cigic);

11. Prijedlog Programa koristenja sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih 
zgrada u prostoru na podrucju Grada Drnisa predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Sime Cigic);

12. Prijedlog Plana utroska sredstava od prodaje kuca i stanova u vlasnistvu Republike 
Hrvatske u 2024. godini - predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Sime Cigic);

13. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godisnjeg poreza na dohodak na podrucju Grada 
Drnisa- predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

14. Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Drnisa- predlagatelj: Gradonacelnik 
(izvjestitelj: Ivana Sucic);

15. Prijedlog Odluke o visini pausalnog poreza po krevetu, smjestajnoj jedinici u kampu i 
smjestajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjestaj koji se placa na podrucju Grada Drnisa - 
predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

16. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave- predlagatelj: Gradonacelnik 
(izvjestitelj: Ivana Sucic);

17. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Drnisa- predlagatelj: Komisija za izbor i 
imenovanje,

18. Prijedlog Programa mjera za rjesavanje stambenog pitanja mladih obitelji na podrucju 
Grada Drnisa- predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Sime Cigic);

19. Prijedlog Odluke o donosenju Plana djelovanja u podrucju prirodnih nepogoda za 2024. 
godinu - predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic);

20. Analiza stanja sustava civilne zastite na podrucju Grada Drnisa u 2023. godini i plan 
razvoja sustava civilne zastite za 2024. godinu, te plan financiranja sustava za trogodisnje razdoblje. - 
predlagatelj: Gradonacelnik, (izvjestitelj: Tomislav Dzelalija),

21. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana razvoja Grada Drnisa do 2030. godine - 
predlagatelj: Gradonacelnik (izvjestitelj: Ivana Sucic),

22. Prijedlog Zakljucka o primanju na znanje Izvjesca o realizaciji godisnjeg plana
i programa rada Djecjeg vrtica Drnis za pedagosku 2022/2023. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik 
(izvjestitelj: Niveska Vlaic-ravnateljica).



Predlozeno se usvaja sa

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Proracuna, Odlukom o izvrsavanju

AD-4/

Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Socijalnog programa.

Bez primjedbi, Prijedlog Socijalnog programa Grada Drnisa za 2024. godinu, usvaja se sa
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Proracuna te Odlukom o zaduzivanju.
Ivana Sucic - daje kratko obrazlozenje.

Bez primjedbi, Prijedlog Proracuna Grada Drnisa za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o izvrsavanju Proracuna Grada Drnisa za 2024. godinu, 
usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o zaduzivanju Grada Drnisa za realizaciju projekta 
Jzgradnja i opremanje Centra za starije osobe u Gradu Drnisu, usvaja se sa

Tomislav Dzelalija - predlazem da objedinimo rasprave pod tockama 1., 2. i 3., a glasovanje 
da bude pojedinacno, takoder za tocke 5.,6.,7. i 8., zatim za tocke 11. i 12., te tocke 13., 14. i 15., 
zajednicka rasprava, a pojedinacno glasovanje.

AD-1/
AD-2/
AD-3/

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA i 
1 (jedan)glas SUZDRZAN, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA i 
1 (jedan) glas SUZDRZAN, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA
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Bez primjedbi, Prijedlog Programs javnih potreba u sportu na podrucju 
Grada Drnisa za 2024. godinu, usvaja se sa

AD-5/
AD-6/
AD-7/
AD-8/

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava iz Proracuna 
Grada Drnisa za razdoblje od 01.01.2024. - 31.12.2024. godine za redovito godisnje financiranje 
politickih stranaka i nezavisnih clanova zastupljenih u Gradskom vijecu Grada Drnisa, usvaja se 
sa

Bez primjedbi, Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na podrucju Grada Drnisa za 
2024. godinu, usvaja se sa

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke i prijedlogom Programa javnih 
potreba.

Bez primjedbi, Prijedlog Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog drustva na 
podrucju Grada Drnisa za 2024. godinu, usvaja se sa



AD-9/

AD-10/

Sime Cigic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Programa.
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Tomislav Dzelalija - konstatiram da je sjednicu napustila vijecnica Ana Mrden, te je sada 
sjednici nazocno 11 (jedanaest) vijecnika.

Nakon iznijetog, Prijedlog Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture 
u Gradu Drnisu za 2024. godinu, usvaja se sa

10 (deset) glasova ZA i 
1 (jednim) glasom SUZDRZANIM, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Programa. Smatram da ce ovaj 
Program^biti provediv.

Sime Cigic • samo bih napomenuo, sufinanciranje javnih povrsina, nogostupa, kako je 
gradonacelnik rekao, on ce se izvoditi, u skladu sa prihodima, sa proracunom, a isto tako, tu ovisimo o 
projektima koje provodi Zupanijska uprava za ceste.

Ivica Kosor - ne znam ima li smisla, to sam spominjao deset puta, prije sam spominjao cestu 
prema Saricima u Sedramicu, te ceste nikako da dodu na dnevni red, spominjao sam cestu za Malade, 
zasto te ceste uopce nema na vidiku, vec godinama to sugeriram, tamo zive ljudi. Ne mogu biti protiv 
ove tocke, a ne mogu biti niti za. Na sto se tocno odnosi ova prometnica u Stikovu.

Josip Begonja - to sto ste vi rekli, to je svakako potreba. Ali, svi ovi novci, koje mi imamo, bi 
mozda bili dostatni za Malade. Jer tamo kada uzmete kilometrazu, koliko trebate napraviti, samo u 
Saricima 800 metara, a zivi, cak i da stalno zivi, a ne zivi stalno, jedna obitelj. Kazete da zivi stalno, ali 
jedna obitelj. Mi na ovaj nacin zadovoljavamo osam nerazvrstanih cesta, sa istom masom novaca, jer 
nisu takve udaljenosti. U Maladama zivi vise obitelji, ali je vise od 800 metara. Mi ne mozemo to iz 
redovnih, vlastitih sredstava pokriti, nego kroz natjecaje. Mozemo pripremati troskovnike, to nije sporno, 
to je poprilicno veliki iznos.

Imamo dva zahtjeva, jedan je prema crkvi, rimokatolickoj, a ima i u samom mjestu, trazi se, 
prema Nenadicima, mislim. Napraviti cemo sto sa ovim novcima mozemo napraviti.

Ivica Kosor- moramo biti svjesni da ti ljudi placaju komunalnu naknadu.
Josip Begonja - to sto placaju, placaju i drugi ljudi, niti javnu rasvjetu ne moze pokriti. 

Lokalna samouprava postoji da omoguci komunalnu infrastrukturu, da ljudi mnogu zivjeti bolje nego su 
zivjeli nekada, i zato cemo kroz neke druge vidove to napraviti.

Slazem se sa vama da treba za Sarice kao i za Malade to rjesavati.
Sime Cigic - za Sedramic smo napravili elaborate, geodetske, za knjizenje postojecih tih cesta, 

u vlasnistvo Grada Drnisa. Cesta prema Saricima je najduza dionica. Ona cak, kad se gleda, iznosi 4 
kilometra. Nerazvrstana cesta. Napravljeni su cak i troskovnici, napravljeni su svi preduvjeti da se te 
ceste mogu prijaviti za neka sufinanciranja. Gledat cemo da neke od tih cesta prijavimo.



Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Programa i prijedlogom Plana.
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Bez primjedbi, Prijedlog Programa odiiavanja komunalne infrastrukture na podrucju 
Grada Drnisa za 2024. godinu, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Programa koristenja sredstava naknade za zadiiavanje 
nezakonito izgradenih zgrada u prostoru na podrucju Grada Drnisa, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Plana utroska sredstava od prodaje kuca i stanova u vlasnistvu 
Republike Hrvatske u 2024. godini, usvaja se sa

AD-11/
AD-12/

AD-13/
AD-14/
AD-15/

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluka.
Po Zakonu, mi ove Odluke moramo donijeti do 15-og ovog mjeseca.
Ivica Kosor- po meni, ovo je jako vazna odluka, koja na neki nacin moze usmjeriti buducnost 

Grada Drnisa. Po meni, Grad Drnis treba teziti, najnizim porezima, jer ce ljudi na taj nacin ostajati na 
ovim podrucjima, mozda se cak i netko doseli. Rijetko ce se neki bogatas doseliti, ali netko sa manjim 
placama ce tu ostati.

Moj prijedlog je, nama vijecnicima, da se niza smanji sa 20 na 18.
Naravno, moramo voditi racuna o proracunu, da li ce se puniti ili ne. Medutim, neki gradovi, tipa 

Sveta Nedjelja, Sinj, i a Benkovac ide u tom smjeru, da bude 18%.
Po meni, ako je ikako moguce, ako moze Grad Benkovac, grad Sinj, da na taj nacin privucemo.
A sto se tice vise, meni je apsurd da bude 25%. To 25%, nigdje u Hrvatskoj nema.
Ja bih vas zamolio, da ne predemo olako preko ove Odluke, da o tome vodimo racuna, jer je 

velika stvar da nam iza Nove godine, svima koji tu zivimo porastu place. Ja vas uvjeravam, dugorocno, 
da to moze dovesti do toga da netko dode zivjeti u Drnis.



Nakon iznijetog, Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Drnisa, usvaja se sa

AD-16/

Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Pravilnika.

Bez primjedbi, Prijedlog Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave, usvaja se sa

AD-17/

Ante Pleadin - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Drnisa, usvaja se sa
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Nakon iznijetog, Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godisnjeg poreza na dohodak 
na podrucju Grada Drnisa, usvaja se sa

Nakon iznijetog, Prijedlog Odluke o visini pausalnog poreza po krevetu, smjestajnoj 
jedinici u kampu i smjestajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjestaj koji se placa na 
podrucju Grada Drnisa, usvaja se sa

9 (devet) glasova ZA i 
2 (dva) glasa SUZDRZANA, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA i 
3 (tri) glasa PROTIV, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA i 
3 (tri) glasa PROTIV, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

Josip Begonja - ja znam, da grad Skradin ima, 20, 25 %. To naj je prvi susjed. Znam da je 
Sibenik zadrzao 20 - 30 %. Smanjenjem stope smanjuju nam se prihodi, a imamo i neke obveze.

Ivica Kosor -ja ne mogu glasati za ovo.



AD-18/

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Programa.

AD-19/

Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke.

AD-20/

Tomislav Dzelalija - ukratko upoznaje nazocne sa Analizom stanja sustava civilne zastite.
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Bez primjedbi, Analiza stanja sustava civilne zastite na podrucju Grada 
Drnisa u 2023. godini i plan razvoja sustava civilne zastite za 2024. godinu, te plan 
financiranja sustava za trogodisnje razdoblje, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o donosenju Plana djelovanja u podrucju prirodnih 
nepogoda za 2024. godinu, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Programa mjera za rjesavanje stambenog pitanja mladih obitelji 
na podrucju Grada Drnisa, usvaja se sa

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

prihvaCa

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA



AD-21/

AD-22/

Niveska Viaic - ukratko upoznaje nazocne sa Izvjescem.

Predsjednik vijeca zakljucuje rad sjednice.

Sjednica zavrsila sa radom u 20,20 sati.

Zapisnicar:
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Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke. Mi smo zapoceli sa izradom 
ovog dokumenta u listopadu 2022. godine. Imenovane su tri radne skupine. Imali smo nekoliko radnih 
sastanaka. Dokument je bio mjesec dana na javnom savjetovanju. Imali smo jedan komentar LAG 
KRKA, kojeg smo usvojili.

Izradivac dokumenta je bila firma UHY Savjetovanje d.o.o iz Splita.
Boris Pekic ■ pozdravljam nazocne.
Grad Drnis je nekakav predvodnik strateskih planova.
Marino Bezmalinovic - pozdravljam vas u ime citavog tima koji je izradivao ovaj Plan.
Ukratko upoznaje nazocne sa Planom razvoja i njegovoj vaznosti kao polaznoj tocci.
Josip Begonja - nemam pitanje, nego vise kao komentar. Culi ste u samom uvidu, da ovaj akt 

zakonski nije toliko obvezan, nuzan. Nego, donosi se onaj plan razvoja od cetiri godine. Medutim, u 
razlicitim natjecajima, javnim pozivima, gdje se natjecemo, onda se morate pozvati na strateski plan.

Isti je podlozan promjenama i Gradsko vijece u sastavu u kojem bude, ako bude potrebno, 
moze ga popunjavati, mijenjati.

Donosi se Zakljucak o primanju na znanje Izvjesca o realizaciji godisnjeg plana i 
programa rada Djecjeg vrtica Drnis za pedagosku 2022/2023. godinu.

Tomislav Dzelalija - iskoristio bih prigodu da u svoje osobno ime i u ime gradonacelnika 
cestitam vam Bozic i zazelim vam uspjesnu 2024. godinu.

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o usvajanju Plana razvoja Grada Drnisa do 2030. godine, 
usvaja se

PREQSJEDNIK:

Tomislav DMalija, dipl.ing.Ivana Lad


